

## Technical Specifications for Semi-Trailer Tank 2&3&4 Axles

<b>Capacity:</b>	They are determined according to the customer's request in proportion to the the density of the material transported	يتم تحديدها طبقا لطلب العميل بما يتناسب مع كثافة المادة المنقولة	السعة :
<b>Tank:</b>	The tank shell is produced from steel or stainless steel plates with suitable thickness (circular or ellipse or TV shape) and equipped with inside baffles with holes designed to permit the easy flow inside the tank and not to obstruct the tank cleaning operation.	مصنع من الصلب او من الستانليس ستيل بسمك مناسب و الشيل على شكل تلفزيوني او دائري او بيضاوي/ مزود بموانع ارتجاع داخلية و فتحات مصممة لتسهيل المرور بداخل الخزان و عدم اعاقه عملية تنظيف الخزان.	الخزان:
<b>King Pin:</b>	With King Pin 2" or 3.5" depends on the Truck fifth wheel size.	ذات بنز جر 2 أو 3.5 حسب نوع راس الجرار	بنز الجر:
<b>Brakes :</b>	Two lines air brake system works with Servo or ABS or EBS system with the truck brakes.	هوانيه اتوماتيكيه فى خطين تعمل بنظام السيرفو أو ABS أو EBS مع راس الجرار	الفرامل:
<b>Landing Gears:</b>	Two landing gears.	عدد ( 2 ) ارجل تحميل	أرجل : التحميل
<b>Electric Circuits:</b>	Full 24 volts circuit with stop lights, signal light and reflectors necessary for traffic Laws.	دائرة 24 فولت كاملة الفوانيس والعاكس اللازمة طبقا لقوانين المرور	الدائرة : الكهربائية
<b>Additional accessories:</b>	Tank is provided with tool box (without tools). Tank is provided with 2 spare wheel carriers	التنك مزود بصندوق عدة فارغ التنك مزود بعدد 2 حمالة الأطار الاحتياطى	الملحقات: الإضافية
<b>Paintings:</b>	Exterior surface treatment by shot blasting, painting by high solid primer directly on the surface, painting inside special paint booth with the cargo cabin color or the color chosen by the customer.	يمر المنتج بمراحل دهان داخل أفران خاصة بعد عمل ( shot blasting ) بواسطة ذرات من الصلب ثم يدهن بمواد مانعة للصدأ ثم يتم الدهان داخل الأفران باللون المحدد حسب رغبة العميل.	الدهان: